

# Ty Holiday

## [Biography](#) / [Lebenslauf](#)

Telephone: 513-907-7876

Email: [gmalbinus@gmail.com](mailto:gmalbinus@gmail.com)

Website: <http://www.gerhardalbinus.com>

Hamilton, Ohio



[To the Beginning / Zum Anfang](#)

## Contents / Inhaltsverzeichnis

Biography – English.....	1
PLAYER BIO.....	1
INSTRUMENT BIO.....	1
Biography – Deutsch.....	2
Persönlicher Biographie.....	2
Instrumentale Biographie.....	2

## Biography – English

### PLAYER BIO:

Ty Holiday - Bassist, Singer, Composer, Session Musician, Performer.

Growing up near the Appalachian foothills of Ohio, Ty started their music life surrounded by bluegrass players.

They learned their craft on a flea market bought electric bass before starting bands as a teen and quickly booking shows.

Moving to southern Texas introduced both the energy of playing punk rock as well as the career potential of being a bassist for hire.

Now a resident of northern Kentucky, Ty spends their days writing, recording, learning, and performing with bands varying from country to prog metal.

Truly a lover of the low end, their goal is to always play groovy lines that make people want to dance.

### INSTRUMENT BIO:

The main two basses are a Fender Jazz V with Aguilar pickups and a Ibanez GSR 6 String, both with NYXL strings. They run into either an Ampeg SCR-DI or a Fender Rumble 500, depending on the requirements of the venue.

# Ty Holiday

## Biography / Lebenslauf

Telephone: 513-907-7876  
Email: [gmalbinus@gmail.com](mailto:gmalbinus@gmail.com)  
Website: <http://www.gerhardalbinus.com>  
Hamilton, Ohio



To the Beginning / Zum Anfang

## Biography – Deutsch

### Persönlicher Biographie:

Ty Holiday - Bassist, Sänger, Komponist, Session-Musiker, Künstler

Ty ist in Ohio der Nähe des Appalaches Vorgebirge aufgewachsen. Tys musikalisches Leben begann umkreist mit Bluegrass Musiker.

Sie hat ihr Kunstwerk mit ein Flohmarkt gekaufte elektrische Bassgitarre als Teenager, eine Kapelle gegründet, und schnellstens Auftritte gebucht.

Als Sie nach Südlichen Texas umzog, bekannt macht sich die Energie von Punk Rock spielen, und auch gleichzeitig die Möglichkeit als Bassist Karriere beauftragen.

Jetzt, als Einwohner in Nördlichen Kentucky, Ty verbringt Ihre Tage mit Musik schreiben, aufnahmen, lernen, und mit verschiedene Kapellen auftreten, von Country bis progressive Metall.

Ernstlich, ein Genießer des tiefen Tones, Ihr Ziel ist immer tolle Bassnoten zu spielen, das die Leute darauf Tanzen möchten.

### Instrumentale Biographie:

Die zwei Haupt Bassgitarre sind, ein Fender Jazz V mit Aguilar Tonabnehmer und ein Ibanez GSR 6 Saiten, beide mit NYXL Seiten.

Der Ton fließt entweder in den Ampeg SCR-DI oder ein Fender Rumble 500 Verstärker ein, abhängig von der Musikveranstaltung.